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PROTOKÓŁ NR XXV/2008 
 

z posiedzenia Rady Miejskiej w Kobylinie w dniu 27 listopada 2008 roku 
 
XXV sesja Rady Miejskiej w Kobylinie została zwołana na dzień 27 listopada 2008 roku  
o godzinie 1800 w sali Klubu Seniora w Kobylinie.   
W sesji uczestniczyło 13 radnych, zaproszeni goście (listy obecności stanowią załącznik nr 1  
do niniejszego protokołu) oraz Burmistrz Kobylina – Bernard Jasiński, Sekretarz Gminy – 
Mirosław Sikora, Skarbnik Gminy – Jolanta Nowak oraz Dyrektor Powiatowego Zarządu 
Dróg w Krotoszynie – Krzysztof Jelinowski. 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski. 
 
Ad. 1.  
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kobylinie – Piotr Chlebowski, 
który powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie  
w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  
15 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
Ogłosił przerwę na przeprowadzenie wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady. 
Po przerwie zaproponował rozszerzenie punktu 5 o podpunkty e) podjęcie uchwały  
w sprawie: zmiany Uchwały Nr XIII/74/07 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia  
29 października 2007 roku w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na terenie gminy Kobylin na rok 2008 i f) podjęcie uchwały  
w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Kobylin oraz rozpatrzenie pozostałego podpunktu  
jako g). 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła porządek obrad wraz z proponowanymi zmianami 
– 13 za. 
 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 
1. Otwarcie sesji.  
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Zapytania i interpelacje. 
4. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
5. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie: przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na terenie Gminy Kobylin na rok 2009, 

b) w sprawie: przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Kobylin 
 na rok 2009, 

c) w sprawie: zmiany uchwały Nr XVI/97/08 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia        
31 stycznia 2008 roku w sprawie: szczegółowych zasad, trybu i wysokości 
przyznawania nagród i wyróżnień za wysokie wyniki we współzawodnictwie 
sportowym, 

d) w sprawie: przyjęcia zmian w Statucie Związku Gmin Zlewni Górnej Baryczy, 
e) w sprawie: zmiany Uchwały Nr XIII/74/07 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia         

29 października 2007 roku w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na terenie gminy Kobylin  
na rok 2008, 

f) w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Kobylin, 

g) w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008.                                                                  
6. Wolne głosy i wnioski.  
7. Zakończenie. 
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P. CHLEBOWSKI poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie minutą ciszy zmarłego Druha 
Kazimierza Twardowskiego – wieloletniego Komendanta Miejsko – Gminnego Ochotniczych 
Straży Pożarnych w Kobylinie i Kierownika Orkiestry Dętej przy OSP Kobylin. 
 
Ad. 2. 
P. CHLEBOWSKI poinformował zebranych, iż zapoznał się z protokołem z poprzedniego 
posiedzenia Rady Miejskiej i nie wnosi do niego żadnych uwag. 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniej sesji – 13 za. 
 
Ad. 3. 
Żadnych pytań nie zadano i nie zgłoszono interpelacji. 
 
Ad. 4. 
P. CHLEBOWSKI poprosił Radnych o pytania w związku z informacją Burmistrza  
o działalności międzysesyjnej, stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
Pytań nie zadano. 
 
Ad. 5.  
a) 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że kolejnym punktem w porządku obrad jest podjęcie 
uchwały w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na terenie Gminy Kobylin na rok 2009. Dodał, iż uchwała ta podejmowana 
jest przez Radę corocznie. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych  
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując w następujący 
sposób: 
Komisja Rewizyjna: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 4 za, 1 wstrzymujący, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za. 
 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść omawianego projektu uchwały.  
 

UCHWAŁA NR XXV/151/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 27 listopada 2008 roku 
w sprawie: przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na terenie Gminy Kobylin na rok 2009 
 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
b) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na to, iż projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Kobylin na rok 2009 omawiany był  
na posiedzeniach poszczególnych komisji stałych.  
Odczytał treść projektu uchwały i poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych 
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 4 za, 
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Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXV/152/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 27 listopada 2008 roku 
w sprawie: przyjęcia Programu Przeciwdziałania Narkomanii  

dla Gminy Kobylin na rok 2009 
 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 
c) 
P. CHLEBOWSKI zauważył, iż projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/97/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia 31 stycznia 2008 roku w sprawie: szczegółowych zasad, 
trybu i wysokości przyznawania nagród i wyróżnień za wysokie wyniki  
we współzawodnictwie sportowym został omówiony na posiedzeniach poszczególnych 
komisji stałych. Odczytał treść projektu uchwały i poprosił przewodniczących 
poszczególnych komisji stałych o przedstawienie wyników głosowania na komisjach  
w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXV/153/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 27 listopada 2008 roku 
w sprawie: zmiany uchwały Nr XVI/97/08 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia  

31 stycznia 2008 roku w sprawie: szczegółowych zasad, trybu i wysokości przyznawania 
nagród i wyróżnień za wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym 

 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
d) 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia zmian w Statucie 
Związku Gmin Zlewni Górnej Baryczy. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji 
stałych o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania 
projektu omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXV/154/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 27 listopada 2008 roku 
w sprawie: przyjęcia zmian w Statucie Związku Gmin Zlewni Górnej Baryczy 
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została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
e) 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że kolejnym punktem w porządku obrad jest podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/74/07 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia         
29 października 2007 roku w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na terenie gminy Kobylin na rok 2008. Projekt tej uchwały został 
dokładnie omówiony na posiedzeniach komisji. Odczytał treść projektu uchwały i poprosił 
przewodniczących poszczególnych komisji stałych o przedstawienie wyników głosowania  
na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu omawianej uchwa ły. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXV/155/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 27 listopada 2008 roku 
w sprawie: zmiany Uchwały Nr XIII/74/07 Rady Miejskiej w Kobylinie z dnia         

29 października 2007 roku w sprawie przyjęcia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na terenie gminy Kobylin na rok 2008 

 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
f) 
P. CHLEBOWSKI zwrócił uwagę na to, iż projekt uchwały w sprawie przystąpienia  
do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Kobylin omówiony był na wspólnym posiedzeniu komisji.  
Odczytał treść projektu uchwały i poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych 
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 3 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXV/156/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 27 listopada 2008 roku 
w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Kobylin 
 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
g) 
P. CHLEBOWSKI powiedział, że na posiedzeniach poszczególnych komisji proponowane 
zmiany w budżecie zostały dokładnie omówione. 
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SKARBNIK przedstawiła autopoprawki do Uchwały z dnia 27 listopada 2008 roku  
w sprawie zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008, stanowiące załącznik nr 9  
do niniejszego protokołu.  
BURMISTRZ dodał, iż kwota 20 740 zł musi być zaplanowana w budżecie, żebyśmy mogli 
przystąpić do sporządzenia zmiany Studium. Zapewnił, że nie podpisze umowy  
z firmą pana Haussmanna dopóki na konto budżetu Gminy nie wpłynie darowizna od firmy  
w tej wysokości. 
P. CHLEBOWSKI zaproponował przegłosowanie poszczególnych działów dochodów  
i wydatków. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie dochodów, głosując  
w następujący sposób: 
dział 801, rozdział 80195 – 13 za, 
dział 854 – 13 za, 
dział 756 – 13 za, 
dział 801, rozdział 80103 – 13 za. 
 
Rada Miejska jednogłośnie przyjęła autopoprawki po stronie wydatków, głosując  
w następujący sposób: 
dział 801, rozdział 80195 – 13 za, 
dział 801, rozdział 80103 – 13 za, 
dział 851 – 13 za, 
dział 801, rozdział 80130 – 13 za, 
dział 710 – 13 za. 
 
P. CHLEBOWSKI odczytał treść projektu uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy 
Kobylin na rok 2008. Poprosił przewodniczących poszczególnych komisji stałych  
o przedstawienie wyników głosowania na komisjach w sprawie zaopiniowania projektu 
omawianej uchwały. 
 
Wszystkie Komisje jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, głosując  
w następujący sposób: 
Komisja Rewizyjna: 4 za, 
Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa: 5 za, 
Komisja Spraw Społecznych: 5 za. 
 

UCHWAŁA NR XXV/157/08 
Rady Miejskiej w Kobylinie 

z dnia 27 listopada 2008 roku 
w sprawie: zmiany budżetu gminy Kobylin na rok 2008 

 
 
została podjęta jednogłośnie – 13 za i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 6. 
P. CHLEBOWSKI podziękował panu Jelinowskiemu za naprawienie pobocza  
tzw. „topolówki”. Zwrócił jednak uwagę na to, iż pobocze jest już ubite, znów są dziury  
i możnaby jeszcze raz je podsypać. Dodał także, że obrzeże drogi powiatowej z Pępowa  
do Kobylina wymaga naprawienia. Poruszył też problem usunięcia starych, dużych drzew 
rosnących przy wspomnianych drogach, gdyż stanowią one zagrożenie już przy niezbyt 
silnych wiatrach.   
M. GRZEŚKOWIAK poprosił o wycięcie krzewów rosnących przy drogach z Pępowa  
i Czeluścina do Srók.  
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J. POSPIECH zapytał o to, czy Powiatowy Zarząd Dróg zaplanował na przyszły rok remont 
drogi w Rzemiechowie. 
M. PERNAK zapytał o to, na jakim etapie jest sprawa modernizacji oświetlenia ulicznego  
w naszej Gminie. 
J. KONIECZNY poinformował zebranych, że w związku z likwidacją Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kobylinie od 1 listopada działa już Niepubliczny 
Zakład Opieki Zdrowotnej. 
K. JELINOWSKI podziękował za zaproszenie na sesję i odpowiedział na zadane wcześniej 
pytania. Przeprosił za niewywiązanie się z terminu rozpoczęcia ścinki poboczy. 
Spowodowane to było problemami technicznymi z maszyną. Zapewnił, że obrzeża dróg 
wspomnianych przez P. Chlebowskiego będą zrobione w najbliższym czasie. Powiedział też, 
że w okresie zimowym zostaną usunięte chore drzewa przy drogach powiatowych,  
a także pracownicy Zarządu Dróg dokonają podcinki gałęzi drzew rosnących przy drodze  
z Kobylina do Srók. Wyjaśnił, że na przyszły rok zaplanowano kontynuację budowy drogi  
w Rębiechowie na odcinku ok. 250 m tam, gdzie założona jest już kanalizacja. Chciałby też 
zacząć prace związane z budową drogi w Rzemiechowie, aby dokumentacja nie straciła 
ważności. Może uda się w przyszłym roku uregulować sprawy związane z odwodnieniem 
drogi. Przedstawił prace dotyczące Gminy Kobylin ujęte w budżecie Powiatu na przyszły rok: 
położenie nowej nawierzchni bitumicznej na drodze w Łagiewnikach na odcinku, gdzie został 
położony chodnik, czyli od kaplicy do skrzyżowania z drogą prowadzącą do Zalesia 
Wielkiego, a na pozostałym odcinku, czyli do granicy powiatu wykonanie powierzchniowego 
utrwalania drogi. 
SEKRETARZ powiedział, że według ostatnich informacji jakie posiadamy wymiana 
oświetlenia ulicznego rozpocznie się na terenie miasta od 1 grudnia bieżącego roku. 
J. RATAJCZAK przypomniał Dyrektorowi K. Jelinowskiemu o obiecanej podcince gałęzi 
drzew rosnących przy drodze pomiędzy Smolicami a Czeluścinem. 
P. CHLEBOWSKI powiedział M. Grześkowiakowi, że droga, o której mówił jest drogą 
powiatową.  
 
Ad. 7. 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 1900. 
 
 
 
 
 
Protokołowała: J. Grobelna                                            
 
 
 
 

Obradom przewodniczył: 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
 

Piotr Chlebowski 
 
 
 
 
 
 

 


